

**EarnIt!  
KeepIt!  
\$ave It!**



**TAXES ARE HARD.  
WE MAKE IT EASY.**  
Let our **experts** do the work for you—for **free**.

**稅務是複雜的。  
我們能簡單做到。**  
讓我們的專家幫你解決—免費

**Bring your:**

- ✓ Photo ID for each person on your tax return
- ✓ Social Security card or ITIN for each person on your tax return
- ✓ W-2s from all jobs held in 2016
- ✓ All 1099s, 1098s and any other tax forms
- ✓ Last year's tax return
- ✓ Child care provider information
- ✓ Landlord's name, address and phone number for CA Renter's Credit
- ✓ Your household's health coverage information (Forms 1095-A, B or C)
- ✓ Savings and checking account and routing numbers for direct refund. Save part of your refund to help reach your financial goals!

**請攜帶:**

- ✓ 報稅表格裡每個人的身份證
- ✓ 報稅表格裡每個人的社會安全卡或者個人納稅人識別號碼(ITIN)
- ✓ 所有工作在2016年的W-2稅務表格
- ✓ 所有1099s,1098s 與任何其他稅務表格
- ✓ 去年的退稅表
- ✓ 護兒提供者資料
- ✓ 加州租客退稅需提供房東的姓名,住址和電話號碼
- ✓ 提供支票和儲蓄戶口的銀行號碼可以直接存款. 儲存你部分的退款能幫助你達到你的財政保證



What I really love about this service is that the volunteers are here to help people. This year I recieved a refund and saved part of it.

-Alani, EKS Client



Services are available to households with a 2016 income of \$54,000 or less. You could be eligible for more than \$5,000 when you claim both the state and federal Earned Income Tax Credit!

免費服務僅提供家庭在2016年收入是\$54,000或以下.你可能有資格獲得\$5,000當你申請加州和聯邦的家庭福利優惠!